
Bestyrelsesmøde d. 14-12-2022 kl. 19.00
(Referat med kursiv)

Deltagere: Bestyrelse og suppleanter
Kurt Nielsen har trukket sig fra bestyrelsen, og i den forbindelse er det besluttet at 1. suppleant
Jimmi Pedersen fremover deltager ligesom Michael (2. suppleant) fremover inviteres til
bestyrelsesmøder.

Dagsorden:

1. Nyt fra formanden, herunder:
– Henvendelse fra Rørvig Friskole til kommunen ang. klubhuset som de gerne vil bruge.
Bestyrelsen er indstillet på at tage et møde med Rørvig Friskole og tage en ”nabosnak”
– Div. tilbud fra kommunen og DJ.
Vi sender repræsentanter til møde i Dj´s kredshundeudvalg i januar, og forholder os til andet
løbende
– Hjemmeside: www.rørvighundeogjagtforening.dk
Den nye side er oppe og køre
– Flugtskydning turneringshold.
Det er aftalt at Per Plambech står for denne aktivitet, og at vores hold kan skyde med
Højby-Vig som hjemmebane. Man skal kontakte Per hvis man ønsker at deltage.

2. Økonomi
Økonomien er fin og der er ganske mange penge på kontoen. Der er ganske få udmeldelser
efter fusionen. Ønske om at få en mobilpay-løsning. Klaus undersøger

3. Planlagte aktiviteter 2023
- Hundetræning: info og flere instruktører. Der er afholdt møde med den nye sæsons

trænere, 8 personer i alt. Godt møde med rigtig go´ energi



- Jubilæumstanker. Vi afholder jubilæum og der arbejdes videre med program. Bjarne har
givet tilsagn om at deltage i planlægning. Dato meldes ud snarest. Michael undersøger

mulighed for at få opstillet elektronisk skyde/jagtsimulator til jubilæet. Der arbejdes med
flere mulige aktiviteter igennem året.

4. Opgaver der skal løses her og nu - eller inden udgangen af januar.
Der er lukket for vandet, og varmen er slukket.
Klaus arbejder videre med en lys-løsning. Har fundet gode lamper, og den lokale vognmand
Arne har master der kan bruges.
5. Sponsorer
Alle bestyrelsesmedlemmer arbejder på at skaffe flere sponsorater. Det koster 500kr. for et år,
og der afleveres elektronisk visitkort eller billede. Deadline 15. jan. Der arbejdes på at
sponsorerne "ruller" på hjemmesiden, og at det starter i random rækkefølge. Indtil det fungerer
"blander webmaster sponsorerne" jævnligt, så det er forskellige der starter.

6. Hvordan involverer vi vores medlemmer i foreningens liv og opgaver frem over?
Lang og god drøftelse. Vi skal anstrenge os for at det bliver mere attraktivt at kursisterne
bruger lidt tid i klubhuset, således at der opbygges en klub-ånd og man får lyst til at melde sig
ind i foreningen.

7. Evt.
Intet

Referent: Frans


